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  Občina Slovenska Bistrica   
  Kolodvorska ulica 10, 2310 Slovenska Bistrica  
  Občinski svet 

   

 

Številka: 9000-23/2024-Z2 
 

Z A P I S N I K 
14. redne seje Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, 

                                                 ki je bila v četrtek, 5. 12. 2024, ob 15.00 
 
14. redna seja Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica, ki jo je sklical in vodil župan dr. Ivan 
Žagar (v nadaljevanju predsedujoči), je bila v sejni sobi na Vošnjakovi ulici 10, 2310 Slovenska 
Bistrica. Pričela se je ob 15.00. 
 
K točki 1 dnevnega reda  
Ugotovitev sklepčnosti 
Predsedujoči je ugotovil, da je navzočih 24 svetnic in svetnikov (v nadaljevanju svetniki) ter je 
tako zagotovljena sklepčnost (priloga seznam prisotnosti).  
Prisotnost na seji so opravičili Danica Sagadin Leskovar, dr. Andrej Godec, Modest Motaln in 
Karl Kavkler. Z zamudo se je pridružil Jožef Gorinšek. 
Seji so prisostvovali še: Branko Žnidar, direktor Občinske uprave; Janja Tkavc Smogavec, vodja 

Oddelka za splošne in pravne zadeve; Janja Mlaker, vodja Oddelka za okolje in prostor; Mojca 

Teran, vodja Oddelka za finance in računovodstvo; Branko Hojnik, sodelavec za zaščito in 

reševanje; Jerneja Zorko, Komunala d.o.o.; Mateja Ačko Kobale; Branka Soršak, tajnica župana 

ter predstavniki medijev. 

 
K točki 2 dnevnega reda  
Potrditev zapisnika 13. redne seje z dne, 2. 10. 2024 
Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  
Občinski svet je brez razprave z 24 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 13. redne seje.   
 
K točki 3 dnevnega reda 
Potrditev zapisnika 3. dopisne seje z dne, 11. 11. 2024 
Predsedujoči je dal zapisnik v razpravo.  
Občinski svet je brez razprave z 22 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel zapisnik 3. dopisne seje.   
 
Določitev dnevnega reda 14. redne seje 
Uvodno obrazložitev k predloženemu dnevnemu redu je podal predsedujoči, kateri je prisotne 
seznanil o razširitvi dnevnega reda ter predlagal, da se pod točko 13 dodata še dve novi točki 
in sicer: 13 c) Soglasje k razrešitvi direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska 
Bistrica in 13 d) Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska 
Bistrica. 
V razpravi je sodeloval Stanislav Zajšek. 
Občinski svet je z 22 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  
 
DNEVNI RED: 
1. TOČKA Ugotovitev sklepčnosti  
2. TOČKA Potrditev zapisnika 13. redne seje z dne, 2. 10. 2024 
3. TOČKA Potrditev zapisnika 3. dopisne seje z dne, 11. 11. 2024 



4. TOČKA Določitev dnevnega reda 14. redne seje  
5. TOČKA Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2025 – II. obravnava 
6. TOČKA Pravilnik o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles 

občinskega sveta ter o povračilih stroškov v Občini Slovenska Bistrica – II. obravnava 
7. TOČKA Program dela Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica za leto 2025 – I. 

obravnava 
8. TOČKA Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za šport Slovenska Bistrica – I.        

obravnava 
9. TOČKA Odlok o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami na območju občine Slovenska 

Bistrica – I. obravnava 
10. TOČKA Pravilnik o dodeljevanju pomoči za razvoj podjetništva in malega gospodarstva v 

občini Slovenska Bistrica – I. obravnava 
11. TOČKA Program odvajanja in čiščenja odpadnih vod za leta 2025 – 2028 za občino 

Slovenska Bistrica 
12. TOČKA Uskladitev neprofitnih najemnin v občini Slovenska Bistrica za leto 2025 
13. TOČKA Kadrovske zadeve: 

a) Imenovanje člana Sveta Doma dr. Jožeta Potrča Poljčane 

b) Imenovanje nadomestnega člana v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega 

zavoda Osnovna šola Partizanska bolnišnica Jesen Tinje 

       c) Soglasje k razrešitvi direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

d) Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

14. TOČKA Odgovori na vprašanja in pobude iz 13. redne seje 
15. TOČKA Vprašanja in pobude 
16. TOČKA Informacije: 

-razno 

 

K točki 5 dnevnega reda 
Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica za leto 2025 – II. obravnava  
Uvod je podal direktor občinske uprave. 
Odbor za gospodarstvo je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

občinskem svetu. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

občinskem svetu.  

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za nadaljnjo 

obravnavo.  

Statutarno pravna komisija je na svoji 12. redni seji, na podlagi prejetega dopisa s strani 

Ludvika Repoluska, soglasno sprejela sklep, da se zaradi manjkajočih članov Statutarno pravne 

komisije ter predvsem zaradi kratkega roka za preučitev navedb v dopisu Ludvika Repoluska, 

skliče dopisna seja. Na tej seji bodo vsi člani komisije imeli možnost, da se opredelijo do 

prejetih pripomb občinskega svetnika. Občinska uprava pa bo za ta namen pripravila in članom 

komisije posredovala pojasnila glede podanih pripomb oziroma pomislekov s strani Ludvika 

Repoluska. 

Na podlagi dopisne seje je Statutarno pravna komisija s 4 glasovi ZA in 0 PROTI sprejela 

naslednji sklep: 



Statutarno pravna komisija meni, da je predloženo gradivo »Odlok o proračunu Občine 

Slovenska Bistrica za leto 2025« v skladu z veljavno zakonodajo in zato primerno za nadaljnjo 

obravnavo na seji občinskega sveta v drugi obravnavi. 

V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk, Stanislav Zajšek, Ivan Kumaver, dr. Vito Martinčič, 

Žarko Furman, Zoran Košič in mag. Karmen Furman. 

Občinski svet je z 22 glasovi ZA in 3 PROTI sprejel naslednji  

 

S K L E P 

 
Občinski svet občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o proračunu Občine Slovenska Bistrica 

za leto 2025 v II. obravnavi. 

 
K točki 6 dnevnega reda  
Pravilnik o plačah občinskih funkcionarjev in nagradah članov delovnih teles občinskega 

sveta ter o povračilih stroškov v Občini Slovenska Bistrica – II. obravnava 

Uvodno obrazložitev je podala vodja Oddelka za splošne in pravne zadeve. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala gradivo in sprejela sklep, da je primerno za 

obravnavo na občinskem svetu. 

V razpravi je sodeloval Ludvik Repolusk. 

Občinski svet je s 24 glasovi ZA in 2 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Pravilnik o plačilih, sejninah in drugih 

prejemkih članov občinskega sveta, članov delovnih teles občinskega sveta, članov krajevnih 

skupnostih ter članov drugih organov Občine Slovenska Bistrica -  II. obravnava. 

 
K točki 7 dnevnega reda  
Program dela Občinskega sveta občine Slovenska Bistrica za leto 2025 – I. obravnava 

Odbor za družbene dejavnosti je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo 

na seji občinskega sveta. 

Odbor za gospodarstvo je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na seji občinskega 

sveta. 

Odbor za okolje in urejanje prostora se je seznanil s Programom dela Občinskega sveta občine 

Slovenska Bistrica za leto 2025 – I. obravnava. Vezano na nalogo »Občinski prostorski načrt 

(OPN) in podano pojasnilo, kako je s postopkom in da so  ves čas dodatne in nove zahteve s 

strani pristojnih državnih mnenje dajalcev, kar je seveda nesprejemljivo in nemogoče zadostiti 

vsem postopkom in sprejetje OPN po zastavljeni časovnici, zato dajejo pobudo Občinskemu 

svetu, da sprejme sklep, da se problematika pridobivanja soglasij in mnenj izpostavi lokalnim 

medijem. 

Statutarno pravna komisija je obravnavala gradivo in sprejela sklep, da je primerno za 

obravnavo na seji občinskega sveta. 

V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk, Žarko Furman in dr. Vito Martinčič. 

Odgovore je podal predsedujoči in vodja Oddelka za okolje in prostor. 



Občinski svet je s pripombami, s 24 glasovi ZA in 0 PROTI, sprejel naslednji  

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme program dela Občinskega sveta Občine 
Slovenska Bistrica za leto 2025 - v  I. obravnavi. 
 
K točki 8 dnevnega reda  
Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zavod za šport Slovenska Bistrica – I. obravnava 

Uvod k predloženemu dokumentu je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predloženo gradivo in s 4 glasovi ZA in 1 PROTI 
sprejel sklep, da je primerno za obravnavo na občinskem svetu. 
Statutarno pravna komisija je soglasno sprejela sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

seji občinskega sveta. 

V razpravi so sodelovali Ludvik Repolusk, Iztok Daniel Utenkar, Stanislav Zajšek, dr. Vito 

Martinčič, Maksimiljan Tramšek in Zoran Košič. 

Odgovore je podala vodja Oddelka za družbene dejavnosti. 

Občinski svet je s 23 glasovi ZA in 3 PROTI sprejel naslednji  

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok ustanovitvi Javnega zavoda za šport 

Slovenska Bistrica – I. obravnava. 

 
K točki 9 dnevnega reda  
Odlok o varstvu pred naravnimi in drugimi nesrečami na območju občine Slovenska Bistrica 

– I. obravnava 

Uvod k predloženemu dokumentu je podal strokovni sodelavec za zaščito in reševanje. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

občinskem svetu. 

Statutarno pravna komisija je soglasno sprejela sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

seji občinskega sveta. 

Občinski svet je brez razprave s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji  

 

S K L E P  
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Odlok o varstvu pred naravnimi in drugimi 

nesrečami v občini Slovenska Bistrica v I. obravnavi.  

 
K točki 10 dnevnega reda  
Pravilnik o dodeljevanju pomoči za razvoj podjetništva in malega gospodarstva v občini 

Slovenska Bistrica – I. obravnava 

Uvod je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo je soglasno sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na seji 

občinskega sveta. 



Statutarno pravna komisija je prav tako sprejela sklep, da je gradivo primerno za obravnavo 

na seji občinskega sveta. 

V razpravi sta sodelovala Stanislav Zajšek in Luka Zorko.  

Odgovore je podal direktor občinske uprave. 

Občinski svet je s 26 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 
 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica sprejme Pravilnik o dodeljevanju pomoči za razvoj 

podjetništva in malega gospodarstva v Občini Slovenska Bistrica v I. obravnavi. 

 

* 
Odmor od 17.16 do 17.40.  
* 
V nadaljevanju seje je prisotnih  23 svetnikov. 
 
K točki 11 dnevnega reda  
Program odvajanja in čiščenja odpadnih vod za leta 2025 – 2028 za občino Slovenska Bistrica 

Uvod k predloženemu dokumentu je podala zaposlena v podjetju Komunala Slovenska 

Bistrica. 

Odbor za okolje in urejanje prostora je sprejel sklep, da je gradivo primerno za obravnavo na 

seji občinskega sveta.  

V razpravi so sodelovali Luka Zorko, Ludvik Repolusk in Stanislav Zajšek. 

Občinski svet je z 21 glasovi ZA in 2 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 
 

Občinski svet občine Slovenska Bistrica potrjuje Program odvajanja in čiščenja komunalne 

odpadne in padavinske vode za obdobje 2025 - 2028. 

 

K točki 12 dnevnega reda  
Uskladitev neprofitnih najemnin v občini Slovenska Bistrica za leto 2025 

Uvod k predloženemu dokumentu je podal direktor občinske uprave. 

Odbor za gospodarstvo je obravnaval gradivo in soglasno sprejel sklep, da je primerno za 

obravnavo na seji občinskega sveta. 

V razpravi je sodeloval Stanislav Zajšek. 

Občinski svet je po razpravi z 22 glasovi ZA in 1 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

o uskladitvi neprofitnih najemnin v občini Slovenska Bistrica za leto 2025 
 
Občinski svet Občine Slovenska Bistrica določa, da letna stopnja neprofitne najemnine od   
01.01.2025 do 31.12.2025 znaša 3,81 % od vrednosti stanovanja, in sicer za vsa najemna 
stanovanja v lasti Občine Slovenska Bistrica. 



 
K točki 13 dnevnega reda 
a) Imenovanje člana Sveta Doma dr. Jožeta Potrča Poljčane 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

V razpravi sta sodelovala Sara Goričan in Stanislav Zajšek, ki je obstruiral glasovanje. 

Občinski svet je z 18 glasovi ZA in 5 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

o imenovanju enega predstavnika lokalne skupnosti, v kateri ima zavod dislocirano enoto, v 

Svet zavoda javnega socialnovarstvenega zavoda Dom dr. Jožeta Potrča Poljčane 

I.  

 

V Svet zavoda javnega socialnovarstvenega zavoda Dom. dr. Jožeta Potrča Poljčane se kot 

predstavnik lokalne skupnosti Občine Slovenska Bistrica, v kateri ima zavod dislocirano enoto,  

i m e n u j e : 

  

- Stanislav Mlakar. 

II. 

 

Mandat imenovanega traja 4 leta. 

 

b) Imenovanje nadomestnega člana v Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Partizanska bolnišnica Jesen Tinje 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

Občinski svet je brez razprave s 23 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

o imenovanju nadomestnega člana v Svet zavoda Osnovne šole Partizanska bolnišnica Jesen 

Tinje 

 

I.  

 

V Svet zavoda javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovne šole Partizanska bolnišnica 

Jesen Tinje se kot nadomestni član Občine Slovenska Bistrica  imenuje: 

 

- Marjan Smogavec. 

II. 

Mandat imenovanega traja do poteka mandata obstoječega sestava sveta zavoda. 

 



c) Soglasje k razrešitvi direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

Občinski svet je brez razprave z 21 glasovi ZA in 0 PROTI sprejel naslednji 

 

S K L E P 

 

Občinski svet Občine Slovenska Bistrica daje soglasje k razrešitvi Urške Sedmak z mesta 

direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica. 

 

d) Soglasje k imenovanju direktorice javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

Uvodno obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja. 

V razpravi so sodelovali Stanislav Zajšek, Maksimiljan Tramšek, Ludvik Repolusk in Zoran Košič. 

Predsedujoči je v nadaljevanju dal na glasovanje naslednji 

 

S K L E P 

 

Na podlagi 12. člena Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica 

(Uradni list RS, št. 24/2009 in 18/2012) in Statuta Občine Slovenska Bistrica (Uradni list RS, št. 

79/19) je Občinski svet Občine Slovenska Bistrica na 14. redni seji dne, 5. 12. 2024 z dvema (2) 

glasovoma ZA in devetnajstimi (19) glasovi PROTI  

 

zavrnil predlagan sklep: 
 

»Občinski svet Občine Slovenska Bistrica da soglasje k imenovanju Milene Oblonšek za 

direktorico javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska Bistrica.« 

 

Obrazložitev: 

 

Občina Slovenska Bistrica kot ustanoviteljica javnega zavoda Zdravstveni dom Slovenska 

Bistrica s tem ni podala soglasja k imenovanju Milene Oblonšek za direktorico Zdravstvenega 

doma Slovenska Bistrica. 

 

K točki 14 dnevnega reda 
Odgovori na vprašanja in pobude iz 13. redne seje 
Ludvik Repolusk je v imenu občanov ponovno vprašal, zakaj še ni prišlo do sestanka z županom 

na temo Skate Parka. 

Ivan Kumaver je vprašal, ali je že prispel odgovor na vprašanje iz 12. redne seje, in sicer, kdaj 

bo izvedena komunikacijska povezava omrežja na optiko v delu Gladomesa, Vinarja in Korpl, 

kjer je nastal tako imenovani žep nepriklopljenih hiš? Prav tako je enak problem na Zg. Ložnici 

in Konstanjevcu. Če odgovora še ni, se ga naj ponovno posreduje na Telekom. 

Dušan Leskovar ni bil zadovoljen z odgovorom na vprašanje glede vzdrževanja javnih poti. 

 



K točki 15 dnevnega reda 
Vprašanja in pobude 
Dr. Vito Martinčič sprašuje, kdaj bo urejeno nefunkcionalno in neurejeno avtobusno 

postajališče v centru naselja Zg. Polskava?  

Ponovno sprašuje, kdaj bo označen prehod za pešce in spremljajoča cestna signalizacija na 

lokaciji Klopce? 

Odgovore je podala vodja Oddelka za okolje in prostor. 

 

Drago Capl je podal dopolnitev pobude, ki je bila dana na seji dne 14. 2. 2024, v zvezi z 

modernizacijo ceste Cezlak – Pesek, in sicer, da Občina Slovenska Bistrica skupaj z Občino 

Oplotnica in Občino Zreče poda pisno zahtevo na Ministrstvo za infrastrukturo, da naj podajo 

natančen terminski plan za nadaljevanje del na tem odseku (meni, da je Ministrstvo dolžno 

takšen odgovor podati v pisni obliki).  

 

Andrej Slaček sprašuje, glede na slabo stanje cest, kje je nadzor nad izvajalci raznih del, saj jih 

dodatno uničujejo s prekopi cestišč in jih po končanju del ne vzpostavijo v prvotno stanje, 

kot jim to nalaga soglasje?  

Daje pobudo, da se pravilnik o dodeljevanju stanovanj dodela v smislu, da se na določeno 

obdobje preverja upravičenost izkoriščanja stanovanj.  

 

Iztok Daniel Utenkar v imenu stanovalcev Kopališke ulice sprašuje, kdaj bo urejen asfalt. Ker 

se na tem področju predvideva gradnja dveh manjših blokov, zaskrbljene stanovalce zanima, 

ali se bo zaradi te gradnje zamaknilo asfaltiranje cestišča? Odgovor je podal predsedujoči. 

 

Stanislav Zajšek daje pobudo za namestitev ležečega plastičnega policaja na Spodnji Polskavi 

čez most na Gmajni.  

Prav tako daje pobudo na lokaciji izvoza na mostu čez Gmajno, da se tudi tu namesti ležeči 

policaj in prometni znak z opozorilom za prednostno cesto.  

Sprašuje glede možnosti morebitnega zaprtja centra Slovenske Bistrice na območju 

Partizanske ulice ter predlaga, da bi bila na eni strani vozišča enosmerna ulica, na drugi strani 

pa parkirišča.  

Odgovor na vprašanje mu je podal predsedujoči. 

 

Žarko Furman sprašuje Direkcijo za infrastrukturo in Dars, in sicer, zakaj so se zaustavile 

aktivnosti pri projektiranju 3. etape zahodne obvoznice in priključitev na avtocesto? Kdaj 

lahko pričakujemo, da se bodo te aktivnosti začele nadaljevati oz. praktično sploh začeti in 

kdaj lahko pričakujemo potem tudi umestitev sredstev v državni proračun za izvedbo 3. 

etape in priključitev na avtocesto? 

 

Luka Zorko daje pobudo, da naj policija preveri stanje na terenu in izvede poostren nadzor 

glede povečanja vlomov na območju Slovenske Bistrice tj. Špindlerjeve, Kajuhove in okolice 

teh ulic. 

 

Ludvik Repolusk je podal pisno vprašanje naslednje vsebine: 



" ..J 

“Skladno z 16. členom Poslovnika občinskega sveta podajam svetniško vprašanje z naslednjo 

vsebino 

Spoštovani, v nadaljevanju vam posredujem dopis JZ za šport in njihov odgovor, kjer me 

Napotujejo na občino, kot lastnika.  

 

Na vprašanja, kako je lahko uporabnik razširil gabarite ob zunanji steni Plezalnega centra 

skrajšano PC, saj v pogodbi, ki jo imajo sklenjeno z upraviteljem tega ni predvideno oz. ne 

določa. 

Prav tako vas že več kot dva meseca prosim tudi za pravno podlago za sklenitev takšne 

pogodbe z uporabnikom, predvsem pa pravno podlago o mesečni uporabnini 170 evrov brez 

DDV-ja. 

še bolj preseneča, da se evidentno kršijo določila 52. člena ZSPDSLS-1, ker ni bilo nikjer 

zaznati objave na spletni strani lastnika , niti upravljavca v kolikor bi bila namera skleniti 

neposredno pogodbo. 

Nadalje preseneča, sklenjena Pogodba o uporabi med upravljavcem in uporabnikom, saj 

določila v samem 67. členi Zakona o stvarnem premoženju države in samoupravnih lokalnih 

skupnosti nedvomno določa med drugim, kdo določa cenik, ki ga sprejme organ za 

izvrševanje proračuna samoupravne lokalne skupnosti, ki predstavlja tržno odmero uporabe. 

 

Preseneča pa tudi Pogodba o letni uporabnini, kar je povsem v nasprotju z 1. točko 67 člena, 

ki določa kaj pomeni uporabnina. 

 

Za vse podane odgovore se vam zahvaljujem in vas lepo pozdravljam.  

 

Ludvik Repolusk. 

 

Priloga: 

Dopis JZ za šport in v nadaljevanju njihov odgovor. 

 

Spoštovani, v mesecu avgustu in septembru se je pri Plezalnem centru na novo gradila 

klančina pri zunanji plezalni steni. 

Po poizvedovanju je bilo ugotovljeno, da je bil naročnik in plačnik izvedbe novozgrajene 

klančine , katere znesek po končanih delih znaša 29.137,28 Klub AKSB Impol Prežihova ulica 

4 Slovenska Bistrica 

Po mojem vedenju gre za kršitev Pogodbe o uporabnini, saj v navedeni pogodbi niso 

navedene nikakršne pravice uporabnika, da bi lahko gradil oz. dograjeval prostore, ki jih ima 

v uporabi. 

 

Najmanj kar bi bilo potrebno, je, da upravitelj oz. lastnik sklene dogovor z uporabnikom, s 

čimer bi se slednjemu dovoljevala kakršnakoli širitev oz. dograditev pri objektu, ki je v sklopu 

pogodbe. 

 



Preseneča tudi dejstvo, da so predstavniki AKSB aktivno sodelovali že pri pripravi samega 

objekta, ter skozi koordinacijo sodelovali pri sami gradnji. Nihče tudi ni želel slišati opozoril iz 

meseca marca leta 2023, da je klančina, ki je bila sedaj razširjena v prvotni izmeri neprimerna 

in bo ogrožala uporabnike. Uporabnik ne more po zakonu izvajati investicij na samem 

objektu uporabe. Lahko lastnik oz. upravitelj. Vsaj po mojem vedenju. 

 

V tej zvezi vas pozivam, da mi posredujete dogovor, soglasje oz. dokument, iz katerega bo 

razvidno, da se uporabniku s strani upravitelja oz. lastnika dovoljuje opraviti spremembe 

izven obstoječih gabaritov. 

 

V pričakovanju odgovora vas lepo pozdravljam. 

 

info@zavod-sport-sb.si 

Za jaz 

 

Spoštovani gospod Repolusk, 

 

V 4. členu pogodbe o upravljanju med Občino in Javnim zavodom za šport je navedeno, da 

upravljalec ne sme brez soglasja lastnika preurejati prostorov, nikjer pa ni zapisano, da mora 

biti to soglasje pisno. Pogovori o projektu so potekali na sestankih med lastnikom objekta ter 

AK Impol Slovenska Bistrica. Za podrobnejša pojasnila se prosim obrnite na Občino Slovenska 

Bistrica. 

 

Z lepimi pozdravi, 

Javni zavod za šport Slovenska Bistrica” 

 
K točki 16 dnevnega reda 
Informacije: 
-razno 

 
Seja je bila zaključena ob 19.25. 
 
 
 
Zapisala 
Branka Soršak 

 
dr. Ivan Žagar 

župan 
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